
 
 
 
 
 
 
 
Beograd, 21.09.2009. godine       
 
 

Zapisnik sa 12. sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije održane u prostorijama 
Rvačkog kluba SD "Radnički" u Beogradu sa početkom u 15:00 časova 

 
 
Sednici su prisustvovali sledeći članovi Predsedništva: Ž. Trajković, Z. Sinđić, R. Baltić, D. 
Vulešević, I. Frgić, R. Marković, Z. Mijić i M. Lakušić.  
Sednici su još prisustvovali: Momir Kecman, Mladen Kecman, Milorad Dokmanac, Savo 
Zatezalo, Miloš Dejanović, Nikola Knežević, Goran Bulatović, Vladimir Radosavljević, Boško 
Kecman, Stanko Bogdan, Antonio Ahel i Milan Jelić. 
Zapisnik je vodio: Milan jelić, tehnički sekretar . 
 
Za ovu sednicu Predsedništva predložen je sledeći  
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje zapisnika sa 11. sednice Predsedništva održane 04.09.2009. godine., 
2. Razmatranje ostavke Rajka Baltića, potpredsednika zа меđunarodni program  
3. Razmatranje verifikacije gradova - domaćina velikih međunarodnih takmičenja 

koja će se u narednom periodu održati u Srbiji., 
4. Usvajanje Pravilnika o nastupu stranih takmičara na domaćim takmičenjima., 
5. Finansijski izveštaj o poslovanju Rvačkog saveza Srbije u periodu između dve 

sednice Predsedništva ., 
6. Razno. 

 
 Nakon usvojenog dnevnog reda Predsedništvo je počelo sa radom. 
 
1.  Usvajanje zapisnika sa 11. sednice Predsedništva 22.05.2009. godine., 
 
 Zapisnik sa 11. sednice Predsedništva je usvojen jednoglasno 
 
2.  Razmatranje ostavke Rajka Baltića, potpredsednika za međunarodni program., 
 
 Uvodnu reč, po ovoj tački dnevnog reda, dao je Ž. Trajković rekavši da je u više navrata 
apelovao na Baltića da promeni svoju odluku jer je on potreban Savezu. Da bi Savez mogao 
normalno da funkcioniše potrebno je jedinstvo u organizaciji i sinhronizovano delovanje članova 
Predsedništva. 
 R. Baltić je obrazložio razloge za svoju ostavku istakavši da je to principijelno pitanje. 
Problemi datiraju odavno, međuljudski odnosi su poremećeni, nedovoljna koordinacija i 
komunikacija, različiti stavovi po pitanju organizacije priprema reprezentacije, razdvajanje 
članova reprezentacije, ... samo su neki od razloga zbog kojih je R. Baltić podneo ostavku. Na 
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kraju izlaganja, R. Baltić je predložio da se o njegovoj ostavci raspravlja nakon prvenstva sveta u 
Danskoj, a do tada da njegova ostavka bude "zamrznuta". 
 I. Frgić smatra da je do Baltićeve ostavke došlo zbog nesporazuma i da niko nije imao 
loše namere. 
 M. Dokmanac je ocenio da je struka obavila posao kako treba. 
 R. Marković je naglasio da su svi nesporazumi koji su se izdešavali u proteklom periodu 
posledica nedostavljanja plana i programa na vreme. Zbog kratkih rokova i rešavanja problema u 
hodu, dolazilo je do nesporazuma. Zamolio je da se odmah po završetku prvenstva sveta dostavi 
plan o program za naredni period i da o tome raspravlja Predsedništvo. 
 Ml. Kecman je podsetio da je kancelarija poslala meilove na adrese Predsednika Saveza, 
Predsednika Stručne komisije i glavnog trenera/selektora Saveza kako bi na vreme, u narednom 
periodu, imali tačnu dinamiku plana i programa. Samim tim, biće izbegnuti i nesporazumi i 
kancelarija Saveza će imati dovoljno vremena da sve poslove završi u skladu sa zadatim 
rokovima. 
 Nakon diskusije, Predsedništvo je, po ovoj tački dnevnog reda, donelo odluku da R. 
Baltić uputi Predsedniku Skupštine pismenu ostavku u roku od 3 (tri) dana.  
 
3.  Razmatranje verifikacije gradova - gradova - domaćina velikih međunarodnih 
takmičenja koja će se u narednom periodu održati u Srbiji., 
 
 Ž. Trajković je istakao da će Rvački savez Srbije u narednom periodu biti nosilac 
organizacije nekoliko velikih međunarodnih takmičenja i da je Predsedništvo u obavezi da 
verifikuje gradove domaćine tih takmičenja i to: 
Svetsko prvenstvo za veterane - Beograd 2010. godine (konkurisao RK "Partizan" Beograd)., 
Svetsko prvenstvo u greplingu - Beograd, 2010. godine (konkurisao RK "Radnički" Beograd)., 
Prvenstvo Evrope za juniore - Zrenjanin, 2011. godine (konkurisao RK "Proleter" Zrenjanin)., 
 Predsedništvo je verifikovalo kandidature, gore navedenih, gradova domaćina velikih 
međunarodnih takmičenja u narednom periodu. Takođe, Predsedništvo daje podršku Somboru, 
kao gradu domaćinu i Rvačkom klubu "Radnički" iz Sombora, da podnese kandidaturu za 
organizaciju i domaćinstvo prvenstva Evrope za kadete 2012. godine. 
  
4.  Usvajanje Pravilnika o nastupu stranih takmičara na domaćim takmičenjima., 
 
 Nakon široke diskusije, po ovoj tački dnevnog reda, u kojoj su učestvovali skoro svi 
prisutni, Predsedništvo je donelo sledeće odluke: 
- Predloženi Pravilnik o nastupu stranih takmičara na domaćim takmičenjima se ne usvaja i 
upućuje se na dalju doradu i usklađivanje i onjemu razmatrati naredna Skupština Saveza., 
- Dozvoljava se nastup takmičarima koji imaju dvojno državljanstvo (državljanstvo Srbije i neke 
druge zemlje iz okruženja) da mogu da nastupaju na svim zvaničnim takmičenjima u organizaciji 
Rvačkog saveza Srbije kao što su Liga, Kup i pojedinačna prvenstva Republike Srbije. 
 U okviru ove tačke, na predlog Ml. Kecmana, Predsedništvo je donelo odluku da Rvački 
savez Srbije treba da prihoduje od davanja saglasnosti za nastup naših takmičara za inostrane 
klubove i da to, za sada, bude jednobrazni iznos od 100,00 eur po takmičaru. 
 
5.  Razno 
 
 Po ovoj tački dnevnog reda Predsedništvo je donelo sledeće odluke: 
 
- Na predlog Ml. Kecmana, a u skladu sa dopisom Olimpijskog komiteta Srbije o dostavljanju 
predloga za Trofej MOK-a za 2009. godinu na temu "Sport i borba protiv dopinga", 



Predsedništvo je donelo odluku da naš kandidat bude Rvački savez Srbije kao jedinstvena 
organizacija koja je u 2009. godine dala svoj puni doprinos u borbi protiv dopinga u sportu. 
 
- Zadužuje se kancelarija Saveza da, još jednom, uputi dopis Rvačkom klubu "Spartak" iz 
Subotice da hitno izvrši povraćaj pehara i medalja koje su dobili nakon održanog 
prošlogodišnjeg play off takmičenja u Beogradu, a čiji su rezultati naknadno poništeni zbog 
dopinga. 
 
 
 Predsedništvo Rvačkog saveza Srbije je završilo sa radom u 19:10 časova. 
 
 
 
 
 
     RVAČKI SAVEZ SRBIJE 
 
 
 
 
        Zapisnik overava:       Zapisnik vodio: 
Željko Trajković, predsednik      Milan Jelić, tehnički sekretar 
 


